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 لارستان
 فرماندهي جديد انتظامي لارستان 

 معرفي شد
ومعاون هماهنگ كننده فـرمـانـدهـي        فرماندار ويژه لارستان با حضور

 .انتظامي فارس فرماندهي جديد انتظامي لارستان معرفي شد
به گزارش روابط عـمـومـي    
فرمانداري ويژه لارسـتـان،     
مراسم تـوديـع و مـعـارفـه          
فرماندهي انتظامي لارسـتـان   
با حضور علي اكبر نـجـيـب    
زاده مـعـاون اسـتـانـدار و          
فرماندار ويـژه لارسـتـان،        
سرهنگ كشـاورز مـعـاون        
هماهنگ كننده فرمانـدهـي   

انتظامي استان، مسئولين، اعضاء شوراي تأمين شهرستان، ائمه جمعـه و    
جماعات اهل تشيع و تسنن، بخشداران، معتمدين و قشرهاي مـخـتـلـف       

 .مردم در محل تالار وحدت لارستان برگزار شد
در اين جلسه ابتدا سرهنگ حسين خليفه فرماندهي سـابـق انـتـظـامـي          

ساله خود را اجراي طرح مـكـنـا،     3لارستان طي سخناني، اهم اقدامات 
بازسازي و بهسازي كلانتري هاي شهرقديم و شهرجديد لار، پيـگـيـري    
راه اندازي پليس مهاجر، احداث ساختمان هاي جديد پـاسـگـاه هـاي         
كورده، عمادده، كاريان، دهكويه، بيرم و فيشور، تـعـامـل بـا ادارات         
شهرستان، تاسيس پليس فتا، ايجاد شوراي پليس محلات در بخـش هـا،     
آموزش عمومي به شهروندان، دانش آموزان و دانشجـويـان و غـيـره         

 .عنوان كرد
بـا  :  خليفه در خصوص راه اندازي پليس مهاجر در لارستان هـم گـفـت     

پيگيري هاي بعمل آمده توسط فرماندهي نيروي انتظامي و فـرمـانـدار      
ويژه لارستان با توجه به تعداد زياد اتباع خارجي در اين شهرستـان در    

فرمانده سابق نيروي انتظامي لارسـتـان   . آينده نزديك افتتاح خواهد شد
 . همچنين به ارائه آمار و ارقام كشفيات در ساليان گذشته پرداخت

سپس علي اكبر نجيب زاده معاون استاندار و فرماندار ويژه لارستان  در 
وظيـفـه نـيـروي       :  سخناني به اهميت نيروي انتظامي اشاره كرد و گفت

انتظامي نظم و امنيت در جامعه هست كه خدا را شكر امنيت قابل قبولي 
در كشور، استان فارس و لارستان داريم و اين در حد شعار و تـبـلـيـغ       

 . نيست بلكه امنيت واقعي و براساس آمار و ارقام وجود دارد
نجيب زاده در ادامه سخنانش سرهنگ خليفه را فردي متعهد تـوصـيـف    

سرهنگ خليفه فردي مؤمن، مردم دار، با اخلاق، مهربان :  كرد و گفت
، با محبت و البته قاطع بود و اين خيلي هم با هم منافات ندارد كه پليس 
هم قاطع و هم مردم دار و با اخلاق باشد يعني با مجـرمـيـن سـخـت و          
محكم برخورد قانوني و با افراد و مردم عادي نيز با محبت رفتار كند و 
با مجرمين برابر قانون برخورد نمايد؛و نه بيشتر و نـه كـمـتـر و ايـن            
خصوصيات خوب را در سرهنگ خليفه ما ديديم كه بايستي سرلـوحـه   

 .كار همه افراد نيروي انتظامي باشد
از حضور سـرهـنـگ    :  فرماندار ويژه لارستان در ادامه خاطرنشان كرد 

حسين ديندارلو فرماندهي جديد انتظامي لارستان  هم خوشحاليم چـون    
 . ايشان هم فردي مؤمن، مردم دار و قاطع و قانونمند هستند

به حمداالله وحدت مثال زدني در بين اعضا :  معاون استاندار تصريح كرد
ء شوراي تأمين شهرستان لارستان وجود دارد كه از اين بابت خـداونـد   

 .بزرگ را سپاسگزاريم
: وي  مردم لارستان را مردمي نجيب، صبور و مؤمن بيان كرد و گفت 

در منطقه لارستان جرم و تخلف توسط افراد بومي كمتـر انـجـام مـي         
گيرد چرا كه اين منطقه، منطقه اي آرام و با فرهنگ و داراي مردماني 
مؤمن و شريف هستند كه بايستي قدردان چـنـيـن مـردمـي بـا مـرام              

رييس شوراي تامين شهرستان لارستان خطاب به تمامي نيـروهـاي   . باشيم
البته  اين دليل نمـي شـود كـه چـون مـردم              : انتظامي شهرستان افزود

لارستان مردمي خوب و آرام هستند به آنها فشار بيشتر اعمال  كـرد،      
بلكه بايستي اين مردم را بسيار تكريم نمود و قدر آنـهـا را دانسـت و          

 .براي آنها خدمت كرد
در ادامه حجت الاسلام و المسلمين موسوي رئيس دادگستري لارسـتـان   
هم هماهنگي و تعامل بين اعضاء شوراي تأمين شهرستان را بسيار خوب 

به حمداالله فرماندار ويژه لارستان توانسته اسـت    :  ارزيابي كرد و گفت
كه اين چـنـيـن مـا بـا          . شوراي تأمين شهرستان را خوب مديريت كند

. كاهش جرم مواجه باشيم و امنيت قابل قبولي در منطقه داشته بـاشـيـم     
 –تن موادمخدر در مسير بندرعبـاس     5وي با بيان اينكه سالانه بيش از 
مي بايست در اين خصوص تلاش جدي :  لارستان كشف مي شود،گفت

: وي ادامه داد  .  تر صورت گيرد و منطقه را براي قاچاقچيان ناامن كرد
متأسفانه كالاي قاچاق و قاچاق اتباع بيگانه در اين منطقـه زيـاد شـده        
است كه در اين خصوص هم بايستي اقدامـات جـدي تـري صـورت           

حجت الاسلام موسوي امنيت لارستان را نسبت به بقيه شهرستـان  .  گيرد
جـرايـم خشـن در ايـن           :  هاي استان فارس مناسب تر دانست و گفـت 

هزار پرونده وارد  15وي با بيان اينكه سالانه .  شهرستان بسيار كم است
 500در چند ماه اخيـر    :  دستگاه قضايي لارستان مي شود، اظهار داشت

پرونده نسبت به سال گذشته كمتر شده است كه به حمداالله ايـن نشـان     
 .دهنده سير رو به كاهش جرايم در لارستان است

بـا  :  وي در پايان نيز از سرهنگ خلفيه تقدير و تشكر كـرد و گـفـت       
 .سرهنگ ديندارلو نيز كمال همكاري را خوهيم داشت 

در ادامه شيخ صالح انصاري مدير مجتمع علوم ديني اوز هم بـراسـاس     
: وي افزود.  آيات قرآن كريم در موضوع امنيت مطالبي را عنوان كرد

امنيت بزرگترين نعمت الهي است كه بايستي همه ما قدردان آن نعمـت  
 .الهي باشيم

سپس حاج محمدرضا نراقي رئيس اتاق اصناف شـهـرسـتـان نـيـز بـه             
نمايندگي از جامعه اصناف و بازاريان در سخناني از سرهنگ خـلـيـفـه     

 .تقدير و تشكر كرد و براي سرهنگ ديندارلو آرزوي موفقيت نمود
سرهنگ كشاورز معاون هماهنگ كننده فرماندهي انتظامي استـان هـم     

اگر امروز امنيت قابل قبولي در منطقه لارستان وجود دارد اول   :  گفت
از همه لطف و عنايت خداوند متعال و سپس همكاري و تعامـل خـوب     
شوراي تأمين شهرستان، وجود مردم با فرهنگ و متـديـن و عـلـمـاي          

 . بزرگوار منطقه هست
وي از فرمانده جديد انتظامي شهرستـان خـواسـت كـه در راسـتـاي               
پيشگيري از وقوع جرم، برقراري امنيت، ترويج فرهنگ قـرآنـي در       
پرسنل و سربازان، تكريم خانواده معظم شهداء و مردم شريف منطـقـه،   

برخورد خـوب بـا         تعامل و همكاري با ادارات بخصوص سپاه و بسيج،
مردم، برگزاري ملاقات هاي مردمي، سرلوحه قراردادن فرمايشات امام 
راحل و رهبر معظم انقلاب ، تعامل با اصحاب رسانه، حمايت همه جانبه 
از دستگاه قضايي، برخورد جدي با هنجار شكنان و قاچاقچـيـان مـواد      

وي در ادامـه از    .  مخدر و كاهش جرم و تصادفات تلاش و همت نمايد
سرهنگ حسين خليفه تشكر كرد و براي سرهنگ ديندارلو هم آرزوي 

 .موفقيت نمود
سپس سرهنگ حسين ديندارلو فرماندهي جديد اتنظامي لارسـتـان هـم      

با تعامل و همكاري همه مردم،مسوولين و اعضاي شوراي تأميـن  :  گفت
چـرا كـه بـا        .  مي توانيم نظم ، امنيت و رفاه در جامعه را فراهم كنـيـم  

همراهي و پشتيباني همديگر مي توان امنيت را در جامعه طنيـن انـداز     
اميدوارم كه بتوانم سرباز خوبي بـراي ولايـت و         :  وي ادامه داد. كرد

مردم باشم و در اين راستا تلاش مي كنيم كه شبانه روز در خدمت رفاه 
 . و آسايش مردم قدم برداريم 

طرح مديريت كيـفـيـت ،      :  فرماندهي جديد انتظامي لارستان ادامه داد
طرح تكريم ارباب رجوع و مبارزه جدي با هنجارشكنان و قاچاقـچـيـان    

سرهنگ دينـدارلـو رعـايـت حـقـوق           .  سرلوحه كار پليس خواهد بود
شهروندي و تكريم ارباب رجوع را مهم دانست و ابراز اميدواري كـرد  
كه با تلاش شبانه روزي و همكاري مسئولان شهرستان به عـنـوان يـك      
پليس اسلامي و مسلمان تحول و انقلابي در نوع خدمات انـتـظـامـي را       

 .ارائه خواهيم داد
در پايان اين مراسم با اهدا لوح سپاس و هدايايي از زحمات سرهنگ                

حسين خليفه قدرداني و حكم انتصاب سرهنگ حسين ديندارلو به                

  .عنوان فرمانده جديد نيروي انتظامي لارستان به وي اعطا شد

 اقليد
 ديدار شوراي بسيج مهندسين

 با  فرمانده سپاه اقليد
به گزارش روابط عمومي و تبليغات سپاه اقليد، شوراي بسيج مهندسين            

 . با فرمانده سپاه ناحيه اقليد ديدار كردند
در اين ديدار ابتدا اسحاق اميدوار مسئول بسيج مهندسين شهرستان                

گزارشي از اجراي        
برنامه هاي ابلاغي سال     

در ادامه    . ارائه نمود   
سرهنگ پاسدار موسي   
زارعي فرمانده سپاه       
اقليد ضمن تقدير و        
تشكر از زحمات بسيج     

مهندسين، چكيده اي از بيانات رهبر معظم انقلاب را در جمع فرماندهان 
ارشد سپاه مطرح كرد و بر كيفي سازي و همگاني كردن برنامه هاي                

در پايان لوح تقديري از طرف بسيج            . بسيج مهندسين تاكيد نمود     
 .مهندسين به فرمانده ناحيه اعطا گرديد

 خرامه
 ديدار معاون سازمان آب منطقه استان فارس

 با فرماندار شهرستان خرامه 
به گزارش روابط عمومي فرمانداري شهرستان خرامه، مهندس صالح             
جهرمي معاون سازمان آب منطقه استان فارس به منظور بررسي و                  
پيگيري وضعيت موجود آب شهرستان خرامه با فرماندار شهرستان              

 .خرامه ديدار كردند
اسپرجاني فرماندار شهرستان خرامه ضمن خير مقدم به مدعوين اظهار            

شهرستان خرامه به     : داشت
دليل خشكسالي هاي زياد و     
بي تدبيري در ايجاد احداث 
سدهاي متعدد در مسير          
رودخانه كر باعث از رونق      
افتادن قطب كشاورزي         
استان شده و اين شهرستان       

هاي غير  وي با اشاره به وجود چاه     . را وضعيتي بحراني دچار كرده اند     
مجاز در بالا دست رودخانه كر، خواهان برخورد جدي و عادلانه                  

 .مسئولان با اين موضوع شد
با وجود تخصيص   : نماينده عالي دولت در شهرستان خرامه بيان نمود         

بيشترين اعتبار بودجه به حوزه آب رساني  در شهرستان خرامه اما اين              
مقوله هم بطور موقت مي تواند از بحران وضع موجود بكاهد كه                   
مسئولان ارشد استاني و كشوري براي خروج شهرستان خرامه از                  

. وضعيت بحراني با يد راهكار كارشناسي شده و با برنامه بينديشند                
فرماندار با اشاره سفر استاندار به شهرستان و تقدير و تشكر از ايشان                

 .خواهان اجرائي شدن مصوبات  اين سفر در شهرستان شد
 مدير فني و اجرايي راه و شهرسازي فارس؛

 عمليات ساخت مجتمع اداري شهرستان خرامه
 به زودي آغاز مي شود

هكتار زيربنا    1عمليات احداث مجتمع اداري شهرستان خرامه به متراژ          
توسط مديريت فني و اجرايي اداره كل راه و شهرسازي فارس به                  

 .زودي آغاز خواهد شد
به گزارش روابط عمومي اداره      
كل راه و شهرسازي فارس،          
عزيزاله روشن به همراه تني          
چند از مسئولان و كارشناسان،       
از روند آغاز به كار مجتمع            
اداري شهرستان خرامه بازديد       

 .كرد
مدير فني و اجرايي اداره كل راه و شهرسازي فارس در حاشيه اين                  

ساله پنجم توسعه، ساخت      5قانون برنامه     56براساس ماده   : بازديد گفت 
و سازهاي ساختمان دولتي و عمومي برعهده اداره كل راه و شهرسازي            

در همين راستا ساختمان اداري شهرستان        : وي تصريح كرد   . مي باشد 
هاي در دست احداث مديريت فني و اجرايي راه         خرامه يكي از پروژه   

 .و شهرسازي فارس است
عمليات ساخت مجتمع اداري شهرستان خرامه        : روشن در ادامه افزود    

 3اداره دولتي اين شهرستان باشد، در          12كه قرار است محل استقرار       
 .ميليارد ريال به زودي آغاز خواهد شد 17/5طبقه و با اعتبار اوليه 

 :شهرستان خرامه خبر داد) ره(مدير كميته امداد امام خميني
وام به مددجويان كميته  252اعطاي بيش از 

 شهرستان خرامه )ره(امداد امام خميني
شـهـرسـتـان     )  ره( به گزارش روابط عمومي كميته امداد امام خـمـيـنـي    

در راستاي كمك به نيازمندان، :  خرامه، علي نظر خسروي اظهار داشت
حل مشكلات زندگي و كمك به ارتقا سطح زندگي آنان، اين مديريت 

ميليارد و    2فقره وام كارگشايي به ارزش  252اقدام به اعطاي بيش از 
اين وام ها در .  نموده است 94ميليون ريال در شش ماهه اول سال  614
هاي مختلفي همچون تحصيلي و آمـوزشـي، درمـان، حـوادث،            زمينه

 .اشتغال، ازدواج و خريد، احداث و تعمير مسكن بوده است
استفاده بهينه و حداكثري از امكانات و منابـع  :  وي در ادامه بيان داشت

مالي به منظور ارتقاي سطح زندگي و گشودن گـره اي از مشـكـلات          
روزمره مددجويان در دستور كار اين مديريت قرار داشـتـه و تـمـام         

 .دهند واحدها براي رسيدن به اين هدف تلاشي آگاهانه انجام مي
دستگاه رايانه به مددجويان محصل  9اهداي 

 شهرستان خرامه )ره(كميته امداد امام خميني
شـهـرسـتـان     )  ره( به گزارش روابط عمومي كميته امداد امام خـمـيـنـي    

در راستاي استفاده بـهـيـنـه و         :  خرامه، علي نظر خسروي اظهار داشت
حداكثري از امكانات و به منظور ارتقاء سطح دانش و مـهـارت دانـش      
آموزان و دانشجويان نيازمند كه از سيستم رايانه بهره منـد نـيـسـتـنـد؛         

دستگاه رايـانـه بـه         9كميته امداد شهرستان خرامه، اقدام به واگذاري 
با پيگيري هاي بعمل آمده، تـعـداد   :  وي در ادامه بيان داشت.  آنان نمود

دستگاه رايانه كه مجوز اسقاط و واگذاري آن بـه مـددجـويـان از            9
معاونت استان كسب گرديده بود، پس از مرتب سازي و رفع ايرادات، 

 .خانواده شامل دانش آموز و دانشجويان نيازمند، واگذار گرديد 9به 
وي در پايان ضمن تشكر از همكاراني كه اين ايده را مطرح نـمـودنـد،    
-براي تمام دانش آموزان و دانشجويان، كسب درجات عالي در عرصه

 .هاي مختلف علمي و فرهنگي را آرزو نمود

 ريزني
 بازديد فرماندار از واحد هاي صنفي 

 شهرستان ني ريز 
عليرضا /  سرويس خبري   

با حضور محمدرضا   : مقدسي
اميري  فرماندار شهرستان ني     
ريز از تعدادي از واحدهاي       

صنفي شهرستان  ني ريز           
 .بازديد به عمل آمد

در اين بازديد فرماندار،          
تنظيم بازار و ثبات قيمت را       

يكي از دلايل آسودگي خاطر خريداران كالا و خدمات دانست وعنوان 

داشت  جهت رفاه حال شهروندان و جلوگيري از سوء استفاده برخي              
از فروشندگان مي بايست بازرسان با دقت نظر و به صورت مستمر از                
واحدهاي صنفي متخلف بازديد و در صورت وجود تخلف با قاطعيت با 

 .گران فروشان برخورد نمايند
در اين بازديد كه از واحدهاي صنفي  سطح شهر ني ريز             : گفتني است 

انجام گرفت، دادستان و مسوولين ادارات تعزيرات حكومتي، صنعت،          
معدن و تجارت، رئيس اتاق اصناف، فرماندار شهرستان را همراهي               

 .نمودند

 استهبان
برنامه هاي هفته دفاع مقدس واحد استهبان 

 اعلام شد
به مناسبت فرا رسيدن هفته دفاع مقدس برنامه هاي اجرايـي دانشـگـاه      

 . آزاد اسلامي واحد استهبان اعلام شد 
به گزارش خبر نگار آنا از استهبان؛ مسئول پايـگـاه   
مقاومت شهيد صالح واحد استهبان جـواد جـابـري        

به منظور گراميـداشـت سـي و        : دراين رابطه گفت 
پنجمين سالگرد هفته دفاع مقدس و بـه پـاس ارج         
نهادن به مقـام والا و شـامـخ شـهـداء،قـدردانـي                
ازايثارگران و خانواده هاي آنان ،زنده نگه داشـتـن   
ارزشهاي اسلام و انقلاب و خاطـرات هشـت سـال        

دفاع مقدس اين واحد دانشگاهي اقدام به اجراي برنامه هاي اعلام شده 
 85پايگاه شهيد صالح واحد استهبان در سال :  وي افزود .  خواهد نمود 

اكنون با يكصد نـفـر   .  با نود نفر عضوعادي فعاليت خود را آغاز نمود 
نيروي كادر و عضو فعال برنامه هاي مختلف ملي و مذهبي را به نـحـو     

 . مطلوب دنبال مي كند
از جمله برنامه هاي دانشگاه واحد استهبان در اين هفته مـي تـوان بـه          
آذين بندي، فضا سازي و احداث سنگر نمادين ، پخش سرودهاي ملـي  
و حماسي، ارسال پيامك به اساتيد، دانشجويان و كاركنان، حضـور در    
مراسم گلباران قبور شهداي شهرستان، تجليل ازكـاركـنـان ايـثـارگـر           
دانشگاه، برگزاري مسابقات ورزشي، فرهنگي و كتاب خواني، برپايـي  
نمايشگاه هاي عكس و پوستر باعنوان ايثار و مقـاومـت، شـركـت در         
مراسم صبحگاه مشترك بسيجيان شهرستان، پخش عناوين نـام گـذاري     
شده اين ايام، پيام تبريك و جملاتي از سخنان و فرمايشات امام راحـل  
و مقام معظم رهبري به وسيله تابلوي الكترونيك دانشگـاه، دعـوت از       
ايثارگران شهرستان براي بيان خاطرات خود در جلسه اداري كاركـنـان   

 .اشاره نمود 
قابل ذكر است دفتر فرهنگ اسلامي دانشگاه در برگزاري برنامه هـاي    
مختلف ملي، مذهبي و فرهنگي با همكاري خوب  و حضور فـعـال در     

 .پيشبرد اهداف متعالي دانشگاه نقش  موثري داشته است 

 مرودشت
ديدار اعضاي شوراي اجرايي جمعيت هلال احمر 

 مرودشت با مدير عامل جمعيت فارس
مدير عامل جمعيت هلال احمر استان فارس در ديدار اعضاي شوراي              

شوراهاي اجرايي ميتوانند نقش موثري      :  اجرايي شعبه مرودشت گفت   
در روند تصميم سازي و تصميم گيري در كنار روساي شعب اين                    

 . جمعيت ايفا نمايند
به گزارش روابط      
عمومي جمعيت       
هلال احمر استان       
فارس؛ فيض اله        
جعفري در نشست     

از :  مشترك با اعضاي شوراي اجرايي جمعيت مرودشت، اظهار كرد           
جمعيت هلال احمر مرودشت به عنوان يكي از شعب درجه يك و معين             
 .مركز استان، انتظار داريم عملكردي متناسب با اين جايگاه داشته باشد

جعفري بر تلاش براي بهبود شاخص هاي درآمدزايي شعبه مرودشت             
يكي از مهمترين شاخص هاي       :  نسبت به گذشته تاكيد و بيان كرد          

مديريتي به حوزه منابع انساني بر مي گردد و روساي شعب جمعيت                
هلال احمر بايد از ظرفيت و توانمندي اعضاي داوطلب و شوراي                  

 .اجرايي خود نهايت استفاده را داشته باشند
وي خواستار اهتمام بيشتر به مسائل مربوط به وقف و مشاركت خيرين             
در شهرستان مرودشت شد و با اشاره به تامين هزينه هاي ساخت                    

هاي امداد و نجات بين شهري و انبارهاي امدادي از محل                    پايگاه
نوسازي ساختمان هاي اداري       :  اعتبارات شهرستاني، تصريح كرد      

جمعيت هلال احمر شهرستان هاي مرودشت، سپيدان و كازرون جزو             
 .اولويت هاي كاري جمعيت استان است

مدير عامل جمعيت هلال احمر فارس راه اندازي مركز دياليز و                    
درمانگاه شبانه روزي در شهرستان مرودشت را منوط به بررسي هاي              

در صورت اختصاص خودرو نجات و         :  كارشناسي دانست و افزود     
آمبولانس به جمعيت فارس، شهرستان مرودشت در اولويت دريافت             

 .ناوگان ياد شده قرار دارد
اعضاي شوراي اجرايي جمعيت هلال احمر مرودشت نيز در اين جلسه            
مهمترين درخواست ها و نيازمندي هاي اين شعبه را به اطلاع مدير                  

 .عامل جمعيت استان رساندند
تامين خودرو نجات و آمبولانس مورد نياز پايگاه امداد و نجات بين                
شهري فتح آباد و مركز اداري جمعيت مرودشت، نوسازي ساختمان              
اداري شعبه با توجه به فرسودگي و وضعيت نامناسب آن، اقدام لازم               
براي احراز مالكيت زمين جمعيت هلال احمر مرودشت در مجاورت              
پمپ گاز اين شهرستان، تعيين تكليف نهايي و تعيين كاربري ملك                 
بازپس گرفته شده جمعيت هلال احمر از شبكه بهداشت و درمان                   

، راه اندازي درمانگاه شبانه روزي دولتي در )بيمارستان قديم(مرودشت 
شهرستان مرودشت توسط جمعيت هلال احمر با توجه به هزينه هاي               
سنگين تاسيس بخش دياليز و همچنين ساماندهي فعاليت هاي آموزشي            
جمعيت هلال احمر، مهمترين مسائل و مواردي بود كه اعضاي شوراي            

 .      اجرايي جمعيت هلال احمر مرودشت بيان نمودند

 مهر
راه اندازي بيست و سومين شعبه اقماري تامين 

 اجتماعي  فارس در شهرستان مهر
با حضور نماينده لامرد و مهر، مديركل تامين اجتماعي و جـمـعـي از        

مقامات محلي شهرسـتـان مـهـر،       
بيست و سومين شعـبـه اقـمـاري       
تامين اجتماعي در بخش گله دار 

 . افتتاح شد
دكتر سيـد مـوسـي مـوسـوي؛          
نماينده مردم لامرد و مـهـر در       
آيين افتتاح شعبه اقماري تأمـيـن   

دار شهرستـان   اجتماعي بخش گله
مردم با راه انـدازي      :  مهر گفت

طرح هاي جديد به كار آمدي نظام اميدوارتر مي شوند و اين امر نـيـز   
زماني محقق خواهد شد كه مسئولين از هر جايگاهي به تـبـيـيـن ايـن          

اعتبار مسئولين به حمايـت و خـواسـت        :  وي افزود .  خدمات بپردازند
مردم است ودر صورتي كه ظرفيت هاي داراي خـلا تـوسـط مـردم             
شناسايي و اعلام شود مي توان با پيگيري مسئولين و بدون هيچ مـنـتـي    

 . شاهد مرتفع شدن مشكلات و ارتقاءخدمات بود 
مديركل تأمين اجتماعي فارس نيز كه در جمع شوراي اداري اين بخش 

هاي بلندي به  سازمان تأمين اجتماعي گام:  سخن مي گفت اظهار داشت 
سمت ارائه خدمات الكترونيك برداشته و تا آينده اي نزديك  اكـثـر     

 .شود صورت الكترونيكي انجام مي خدمات اين سازمان به
با توجه به الكترونيكي شدن ارائـه خـدمـات،        :  عبدالكريم نباتي افزود

ديگر نياز چنداني به مراجعه حضوري به سازمان تأمين اجتماعي نيسـت  

و از همين رو توسعه و ايجاد شعبه جديد در دسـتـور كـار سـازمـان              
هـاي     هـا و تـلاش       مركزي نيست اما با خواست مردم منطقه و پيگيري

صورت گرفته توسط نماينده محترم لامرد و مهر در مجـلـس شـوراي      
 .دار هستيم اسلامي امروز شاهد افتتاح شعبه اقماري تأمين اجتماعي گله

نهاد عمومـي غـيـردولـتـي         سازمان تأمين اجتماعي يك:  نباتي ادامه داد
درصد از جمعيت كشور زير پوشش ايـن سـازمـان         50است و بيش از 

درصد از جمعـيـت ايـن       45در فارس نيز :  وي خاطرنشان كرد.  هستند
بگير زيرپوشش سـازمـان تـأمـيـن         هزار خانواده مستمري 111استان و 

ميليارد تـومـان    117وپنجم هر ماه  اجتماعي هستند كه از پنجم تا بيست
 .شود حساب آنان واريز مي به

: حجت الاسلام علوي؛ امام جمعه شيعيان گله دار نيز در اين جلسه گفت
فلسفه وجود نهاد اسلامي اجراي عدالت در جامعه و تامين امنيت اسـت  
فلذا راه اندازي اين شعبه اقماري به منزله تعميم  عدالت و ارائه خدمـت  

 . به مردمي است كه دسترسي كافي به اين خدمات ندارند
دار ديگر نـيـازي بـه       گفتني است با افتتاح  اين شعبه اقماري مردم  گله

 . كيلومتري تا شهر مهر را ندارند  25پيمودن مسافت 

 بندرعباس
 عضو شوراي شهر بندرعباس 
 خود را  به فاضلاب انداخت

عضو شوراي شهر بندرعباس در اقدامي نمادين با ورود به خور شيلات            
اين شهر و انداختن خود به فاضلاب ، اعتراض خود را نسبت به ورود                

پساب هاي آلوده به      
 .خليج فارس نشان داد

به گزارش               
ايرنا،كيانوش 

جهانبخش پيش از اين    
: اقدام اظهار داشت     

بي توجهي و سهل        
انگاري متوليان نسبت   
به اين فاجعه زيست       
محيطي غيرقابل تحمل 

 .است
وي، در اين برنامه كه     

غسل «به عنوان          
» التماسي پترسُ         

معرفي شده با الگو       
گرفتن از افسانه پترس نوجوان هلندي كه سعي كرد با فرو كردن                  
انگشت خود در روزنه سد،مردم شهر را نجات دهد ،خود را در برابر                

 .لوله پرفشار فاضلاب ورودي به دريا قرار داد
دريا هديه خداوندي است و سالها مايه         :  جهانبخش در اين باره گفت     

بركت زندگي ساحل نشينان بوده اما اكنون با آلودگي فاضلاب مواجه           
 .و به يك تهديد جدي تبديل شده است

جايگاه دريا به قدري نزد       :اين عضو شوراي شهربندرعباس ادامه داد       
 .مي نامند »  خواهر«مردم اين منطقه محترم بوده كه در اصطلاح آن را 

خود و ساير اعضاي شوراي شهر در دوره چهارم براي           :وي تاكيد كرد  
پايان دادن به وضعيت فعلي و ورود فاضلابي كه آلودگي آن اثبات                

 .شده است ،تمام تلاش خود به كار خواهند گرفت
هفته گذشته نيز محمد سايباني فعال فرهنگي و مشاور هنري استاندار              
هرمزگان با اعلام فراخوان در شبكه هاي اجتماعي اعلام كرد كه قصد             

را دارد كه به گفته وي در           »  غسل التماسي پترس   «اجراي برنامه    
آخرين لحظات به دليل تماس تلفني برخي مراجع ذيصلاح از تصميم              

 .خود منصرف شد
موضوع ورود فاضلاب به دريا در شهر بندرعباس سالهاست كه مورد              
اعتراض اداره كل حفاظت محيط زيست استان و فعالان و دوستداران             
محيط زيست و نهادهايي مانند شوراي شهر و رسانه هاست كه تاكنون             

 .اين تلاش ها و اعتراض ها بي نتيجه بوده است

 بويراحمد
 خشكي بي سابقه چشمه ها و چاه ها 

 در شهرستان بويراحمد
خشكي چاه ها و چشمه هاي        :  رييس اداره امور آب بويراحمد گفت       

 .اين شهرستان به صورت فعلي، سابقه ندارد
به گزارش ايرنا، اسلام ياري جو       

: در نشستي با خبرنگاران افزود     
دست كم پنجاه درصد چشمه         
هاي اين شهرستان كه كاربرد        
كشاورزي داشته اند خشك شده  

چشمه با    400چهار هزار و      .اند
ميليون      625حجم تخليه         

مترمكعب آب در سال در اين         
 .شهرستان وجود دارد

در منطقه دشت روم اين شهرستان نيز كه پنج حلقه چاه    : وي اظهار كرد
 .متري حفر شده بود هم اكنون سه حلقه آن خشك شده است 170

ياري جو با بيان اينكه خشك شدن اين چاه ها به صورت كنوني سابقه               
در سال هاي پيش، تنها يكي از چاه ها كم آب             :  نداشته است ، افزود   

مهمترين دليل اين پديده، برداشت بي رويه و        :  وي اظهار كرد    .مي شد 
 .بود94  -  93كاهش نزولات جوي به صورت برف در سال زراعي              

سياست كنترل منابع آبي در دستور كار اين اداره          :  ياري جو بيان كرد   
قرار گرفته است و با برداشت غيرمجاز برخورد حقوقي و قضايي مي              

 375حلقه چاه غيرمجاز و       271در اين شهرستان    :  وي اظهار كرد    .شود
 .چاه مجاز حفر شده كه به بحران آب دامن زده است

حلقه چاه غيرمجاز     40تاكنون    1393از آبان ماه    :  ياري جو بيان كرد   
ازسوي اين اداره پر شده است كه تلاش مي شود اين رقم تا پايان سال                

 .حلقه برسد 50جاري به 
شهرستان بويراحمد چند رودخانه بزرگ از جمله رودخانه بشار دارد             

 .كه از كنار شهر ياسوج عبور مي كند
ميليمتر   600براساس گزارش هاي هواشناسي در سال جاري حدود             

 .ميليمتر كمتر از ميانگين سالانه است        260باران در ياسوج باريد كه       
تا   1987در شهر ياسوج، مركز شهرستان بويراحمد بين سال هاي                

ميليمتر باران باريد كه پس از رشت دومين شهر             860بيش از     2005
 .پربارش ايران به حساب مي آيد

 .ميليمتر است 700ميانگين بارش باران در استان كهگيلويه و بويراحمد 
ميليمتر از جمله كشورهاي خشك زمين به         250ايران با ميانگين بارش     

هزار هكتار زمين كشاورزي استان كهگيلويه و    230از  .حساب مي آيد
 .درصد متعلق به شهرستان بويراحمد است22بويراحمد 

شهرستان بويراحمد در بخش سردسيري استان كهگيلويه و بويراحمد            
  .واقع شده است

 جناب آقاي واحدي پور 
 مدير محترم روزنامه خبر جنوب 

با كمال افتخار و مسرت، آغاز سي و هفتمين سـال  
انتشار روزنامه وزين خبر جنوب را به حضرتعالي و   
عموم همكاران صميمانه تبريك عـرض نـمـوده،      
موفقيت بيشتر آن جناب را  از خـداونـد بـزرگ      

 .نمايم مسألت مي
  پرويز خليجي -پيشكسوت مطبوعات جنوب  -بهبهان 


